



AJAZ AL IJAZ ESTABLISHMENT FOR CUSTOM CLEARANCE

Company Profile

Your Gateway to Seamless Trade in Saudi Arabia



Table of contents

- Executive Summary
- Company Overview
- Our Vision & Mission
- Our Core Values
- Our Services
- Our Process: How We Work
- Why Choose Establishment Ajaz Al Ijaz?
- Our Team & Expertise
- Licenses & Accreditations
- Contact
 Information

جدول ا**لمحتويات**

- الملخص التنفيذي
 - لمحة عامة عن الشركة
 - رؤيتنا ورسالتنا
 - قيمنا الأساسية
 - خدماتنا
 - عملیاتنا : کیف نعمل
- لماذا تختار مؤسسة اجاز الاعجاز؟
 - فريقنا وخبراتنا
 - التراخيصوالاعتمادات
 - معلومات الاتصال



Executive **Summary**

الملخص **التنفيذي**

Ajaz Al Ijaz establishment for custom clearance is a premier customs clearance provider based in the strategic port city of Jeddah, with branches in Dammam and Jubail, Rabigh, Kingdom of Saudi Arabia. We specialize in delivering swift, reliable, and fully compliant customs brokerage services for businesses importing and exporting goods. By combining deep local expertise with a commitment to efficiency and transparency, we ensure your shipments navigate the customs process without delay, saving you time and money. We are your dedicated partner, committed to clearing the way for your business success.

مؤسسة اجاز الاعجاز للتخليص الجمركي هي مؤسسة رائدة في مجال التخليص الجمركي, مقرها مدينة جدة الساحلية الاستراتيجية, ولها فروع في الدمام والجبيل , رابغ-المملكة العربية السعودية. نتخصص في تقديم خدمات تخليص جمركي سريعة وموثوقة تمامًا مع متطلبات الشركات التي تستورد وتصدّر البضائع. بدمج خبرتنا المحلية العميقة مع التزامنا بالكفاءة والشفافية, نضمن وصول شحناتكم إلى الجمارك دون تأخير, مما يوفر لكم الوقت والجهد والمال. نحن شريككم المخلص, ملتزمون بتمهيد الطربق لنحاح أعمالكم





Company Overview

Ajaz Al Ijaz Establishment, our mission is to navigate the complexities of customs clearance on your behalf. As a specialized and trusted partner, we are dedicated to ensuring your imports and exports comply with all of the Kingdom's trade regulations. Headquartered in Jeddah's commercial district with key operational branches in Dammam and Jubail, our team offers an unparalleled, on-the-ground understanding of local customs procedures. We function as a seamless extension of your business, meticulously managing all documentation and official requirements to guarantee your cargo a swift and efficient passage across borders.



في مؤسسة أجاز الإعجاز مهمتنا هي تجاوز تعقيدات التخليص الجمركي نيابةً عنكم. وبصفتنا شريكًا متخصصًا وموثوقًا, نلتزم بضمان امتثال وارداتكم وصادراتكم لجميع اللوائح التجارية في المملكة. يقع مقرنا الرئيسي في المنطقة التجارية بجدة، ولدينا فروع تشغيلية رئيسية في الدمام والجبيل، ويتمتع فريقنا بفهم ميداني لا مثيل له لإجراءات الجمارك المحلية. نعمل كامتداد متكامل لأعمالكم, حيث ندير جميع الوثائق والمتطلبات الرسمية بدقة لضمان مرور شحناتكم عبر الحدود بسرعة وكفاءة





Our Vision & Mission

Company Vision

To be the most trusted and efficient customs clearance partner in the Kingdom of Saudi Arabia, renowned for our integrity, speed, and unwavering commitment to client success.

Company Mission

To provide exceptional customs clearance and advisory services that empower our clients to trade with confidence. We achieve this through a dedicated team of experts, streamlined processes, and a proactive approach to regulatory compliance.



رؤيتنا **ورسالتنا**

رؤيتنا

أن نكون شريك التخليص الجمركي الأكثر ثقة وكفاءة في المملكة العربية السعودية، ونتميز بنزاهتنا وسرعتنا والتزامنا الراسخ بنجاح عملائنا

رسالتنا

أن نقدم خدمات تخليص جمركي واستشارات استثنائية تُمكِّن عملائنا من التجارة بثقة. نحقق ذلك من خلال فريق متخصص من الخبراء, وعمليات مُبسطة, ونهج استباقي للامتثال للأنظمة



Our Core Values

Integrity

We conduct our business with the highest level of honesty and transparency.

Accuracy

Meticulous attention to detail in all documentation and declarations to prevent costly errors.

Efficiency

We prioritize a swift and smooth clearance process to minimize delays and costs for our clients.

Client Centricity

Our clients are at the core of everything we do. We offer personalized service tailored to their unique needs.

Compliance

We are committed to upholding all national and international customs laws and regulations.



لنزاهة

ندير أعمالنا بأعلى مستويات الصدق والشفافية

الدقة

نولي اهتمامًا بالغًا بأدق التفاصيل في جميع الوثائق والإقرارات لتجنب الأخطاء المكلفة

الكفاعة

نولي الأولوية لعملية تخليص سربعة وسلسة لتقليل التأخير والتكاليف على عمالأنا

التركيز على العميل

عملاؤنا هم جوهر كل ما نقوم به. نقدم خدمة شخصية مصممة خصيصًا لتلبية احتياجاتهم الفريدة

الامتثال

نلتزم بالامتثال لجميع قوانين ولوائح الجمارك الوطنية .والدولية

Our **Services**

We offer a comprehensive suite of services designed to handle every aspect of the customs clearance process:

Import & Export Customs Clearance: Complete management of clearance procedures for all types of shipments at sea, air, and land ports. Duty & Tax Calculation: Accurate assessment and calculation of all applicable customs duties, VAT, and other government charges to ensure correct and timely payments.

Documentation Preparation & Management:

Expert handling of all required paperwork, including Commercial Invoices, Bills of Lading/Airway Bills, Certificates of Origin, and packing lists.

Regulatory Compliance & Consulting: Providing up-to-date guidance on the latest regulations from bodies such as the Zakat, Tax and Customs Authority (ZATCA) to ensure your shipments are always compliant.

Yard Services:

We offer a comprehensive range of yard services, including:

Container reception and storage in designated yards Organizing and monitoring container movement Providing all logistics services related to yard management and operation

We are committed to providing efficient and safe solutions to meet our customers' needs at all stages of the supply chain.

Freight Forwarding & Logistics Coordination:

Collaborating with transporters and shipping lines to ensure the seamless movement of your goods from port to final destination.

Integrated Saber Platform Services:

We manage the entire mandatory Saber platform process for your products. Our team handles the registration, product classification, and issuance of both the Product Certificate of Conformity (PCOC) and the Shipment Certificate of Conformity (SCOC), making sure your goods meet all requirements for entry into the Kingdom.



نقدم مجموعة شاملة من الخدمات المصممة خصيصًا لمعالجة جميع جوانب عملية التخليص :الجمركي

> التخليص الجمركي للاستيراد والتصدير: إدارة كاملة لإجراءات التخليص لجميع أنواع الشحنات .في الموانئ البحرية والجوية والبرية حساب الرسوم والضرائب: تقييم دقيق وحساب جميع الرسوم الجمركية المطبقة، وضريبة القيمة المضافة، وغيرها من الرسوم الحكومية لضمان سداد المدفوعات في الوقت المناسب .وبشكل صحيح

إعداد وإدارة الوثائق: التعامل باحترافية مع جميع المستندات المطلوبة, بما في ذلك الفواتير التجاربة, وسندات الشحن/بوالص الشحن .الجوب, وشهادات المنشأ, وقوائم التعبئة الامتثال التنظيمي والاستشارات: تقديم إرشادات محدثة حول أحدث اللوائح الصادرة عن هيئات (ZATCA) مثل هيئة الزكاة والضرائب والجمارك لضمان امتثال شحناتكم دائمًا

تنسيق الشحن والخدمات اللوجستية: التعاون مع شركات النقل وشركات الشحن لضمان نقل سلس لبضائعكم من الميناء إلى وجهتها النهائية

خدمات منصة سابر المتكاملة

ندير جميع إجراءات منصة سابر الإلزامية لمنتجاتكم. يتولى فريقنا تسجيل المنتجات وتصنيفها وإصدار شهادة مطابقة المنتج ,(SCOC) وشهادة مطابقة الشحنة (PCOC) لضمان استيفاء بضائعكم لجميع متطلبات .الدخول إلى المملكة

خدمات الساحات

نُقدّم مجموعة متكاملة من خدمات الساحات, والتي تشمل:

> استقبال وتخزين الحاويات في الساحات المخصصة

تنظيم ومتابعة حركة الحاويات تقديم جميع الخدمات اللوجستية المتعلقة بإدارة وتشغيل الساحات نحرص على توفير حلول فعالة وآمنة لتلبية احتياجات عملائنا في جميع مراحل سلسلة الامداد



Our Process: How We Work



We make customs clearance simple and transparent with our proven four-step process:

- **Document Review:** We receive and meticulously review all shipping documents for accuracy and completeness.
- Customs Declaration: We prepare and submit the customs declaration electronically through the official government portal.
- Duty & Inspection Coordination: We facilitate the payment of duties and coordinate with customs officials for any required physical inspections.
- Cargo Release: Upon successful clearance, we secure the release of your cargo and coordinate its onward delivery



نجعل التخليص الجمركي سهلاً وشفافًا من خلال عملياتنا المُجرّبة والمكوّنة من أربع :خطوات

- الإقرار الجمركي: نُعدّ الإقرار الجمركي ونُقدّمه إلكترونيًا من خلال البوابة الحكومية
 الرسمية
- تنسيق الرسوم والتفتيش: نُسهّل دفع الرسوم ونُنسّق مع مسؤولي الجمارك لأي . عمليات تفتيش مادية مطلوبة
 - الإفراج عن البضائع: بعد إتمام التخليص بنجاح، نُؤمّن الإفراج عن بضائعكم ونُنسّق . تسليمها





Why Choose Establishment Ajaz Al Ijaz?

- Local Expertise: Our deep understanding of Saudi customs laws and port operations in Jeddah gives you a significant advantage.
- Speed and Efficiency: Our streamlined processes are designed to reduce clearance times and avoid costly demurrage and storage charges.
- **Dedicated Support:** Each client is assigned a dedicated specialist as a single point of contact for clear and consistent communication.
- **Problem-Solving Approach:** We proactively identify potential issues and work swiftly to resolve them before they become problems.

لماذا تختار مؤسسة اجاز الاعجاز?

- خبرة محلية: فهمنا العميق لقوانين الجمارك السعودية وعمليات الموانئ يمنحك . ميزةً كبيرة
- السرعة والكفاءة: صُممت عملياتنا المُبسّطة لتقليل أوقات التخليص وتجنب غرامات
 التأخير ورسوم التخزين الباهظة
- دعم مُخصّص: يُخصّص لكل عميل مُختصّ كجهة اتصال واحدة لضمان تواصل واضح
 ومستمر
 - نهج حل المشكلات: نُحدّد المشاكل المُحتملة بشكلٍ استباقي ونعمل على حلها
 بسرعة قبل أن تتحوّل إلى مشاكل



Our Team & Expertise

 Our strength lies in our team of experienced and licensed customs brokers. With years of hands on experience, our professionals are experts in navigating the complexities of the customs process. They are continuously trained on the latest regulatory changes to provide you with the most reliable and up-to-date advice.

فریقنا **وخبراتنا**

 تكمن قوتنا في فريقنا من وسطاء الجمارك ذوي الخبرة والمرخصين. بفضل سنوات من الخبرة العملية, يتمتع خبراؤنا بخبرة واسعة في التعامل مع تعقيدات الإجراءات الجمركية. ويتلقون تدريبًا مستمرًا على أحدث التغييرات التنظيمية لتزويدكم بنصائح موثوقة ومحدثة





Licenses & Accreditations

 Ajaz Al Ijaz Establishment is a fully licensed and accredited customs brokerage firm, authorized to operate by the relevant authorities in the Kingdom of Saudi Arabia, including the Zakat, Tax and Customs Authority (ZATCA). Our adherence to professional standards ensures your business is in safe hands.

التراخيص **والاعتمادات**

 مؤسسة أجاز الإعجاز هي مؤسسة وساطة جمركية مرخصة ومعتمدة بالكامل، ومرخصة للعمل من قبل الجهات المختصة في المملكة العربية السعودية, بما في ذلك هيئة الزكاة والدخل والجمارك. التزامنا بالمعايير المهنية يضمن لكم .أعمالكم في أيدٍ أمينة



Contact Information

Get in touch with us to see how we can streamline your shipping operations.

Company Name: Ajaz Al Ijaz Establishment Address:

Building No: 2832, Shejarah Alenab Street Al Hindawiyah District, Secondary No: 7559

Jeddah, 22321

Kingdom of Saudi Arabia

Phone: +966-557097834 , +966 55 068 1086

Email: info@ajazalijaz.com

Website: ajazalijaz.com

معلومات <mark>الاتصال</mark>

تواصل معنا لنساعدك في تبسيط عمليات الشحن الخاصة بك.

اسم : مؤسسة إجاز الإعجاز

العنوان:

رقم المبنى: ۲۸۳۲, شارع شجرة العنب

حي الهنداوية، فرع رقم: POOV

جدة, ۲۲۳۲۱

المملكة العربية السعودية

الهاتف: ۵۳۸۷۹۷۷۵۳-۲۲۹+۱۰۸۲۰۲۸۵۵-۲۲۹+

الموقع الإلكتروني: ajazalijaz.com

